

《语用学讲稿》

图书基本信息

书名：《语用学讲稿》

13位ISBN编号：9787810477949

10位ISBN编号：7810477943

出版时间：2003-1

出版社：南京师范大学出版社

作者：何自然

页数：281

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《语用学讲稿》

内容概要

《语用学讲稿（英文版）》包括Preface、Foreword、Chapter Two What Is Pragmatics，等精彩内容。

《语用学讲稿》

书籍目录

PrefaceForewordChapter One CourseOverview 1 Pragmatics-Studies of Language Comprehension and Application 2 Pragmatics-Studies of Languahe Appropriateness and Tactfulness 3 The Development of Pragmatics 3.1 Micropragmatics and Macropragmatics 3.2 Micropragmatics---the Dyanmic Description of Language 3.3 Micropragmatics---Pragmatics and Beyond 4 Corss-cultural Pragmatics 4.1 Pragmatic Studied of Speech Acts 4.2 Studies of Socio-cultural Pragmatics 4.3 Studids of Contrastive Pragmatics 4.4 Pragmatic Studies of Intrtlanguae 5 Interlanguage Pragmatics 6 Societal Pragmatics 7 Cognitive PragmaticsChapter Two What Is Pragmatics?Chapter Three DeixisChapter Four Conversational Implicature Chapter Five Linguistic PolitenessChapter Six PresuppositionChapter Seven Performatives and Speecs ActsChapter Eight Hegin in DiscourseChapter Nine The Structure of InformationChapter Ten Pragmatic Vagueness Chapter Eleven Language Use and social CultureChapter Twelve Cultural Differences and Pragmatics in TranslationAppendix 1Appendix 2BibliographyIndex

精彩短评

- 1、比较好用的一本可以当做教材使用的一本书
- 2、何自然大师的力作，个人觉得作为入门读物是很不错的。另外，读的时候要领会精神，don't take everything literally.
- 3、对不起，书已买了，还没有时间看，所以，无法评论。
- 4、很不错的一本语言学方面的书
- 5、解释的非常相信，全英文的，何自然的书非常不错~
- 6、就是物流慢了点。太慢了。这么久才到。
- 7、It's written by the famous linguist He Ziran. I will use the book in the following days. Hope it helpful.
- 8、上课可以参考
- 9、内容不错，不厚，看起来没有压力，而且里面内容没有过多生词
- 10、这本书真心不错 很满意的哦
- 11、是语用学很好的参考书
- 12、实用教材，经典。
- 13、很受用！
- 14、老师的老师写的书，果然治学严谨啊！

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com